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Leki  o  wartości  300  tys.  złotych  zostały  przekazane  do
utylizacji  przez  marszałka  województwa  śląskiego.  Powód?
Przepisy farmaceutyczne zabraniające wtórnego obrotu środkami
medycznymi.

Jak  informuje  portal  RynekPracy.pl,  w  2012  r.  spółka
pracownicza  przejęła  szpital  psychiatryczny  w  Międzybrodziu
Bialskim.  W  zlikwidowanej  placówce  znajdowały  się  leki  o
znacznej wartości, a ich właścicielem stało się województwo
śląskie.  Wcześniej  zostały  one  przekazane  szpitalowi  jako
darowizna.

Urzędnicy blisko 2 lata prowadzili rozmowy z Ministerstwem
Zdrowia i nadzorem farmaceutycznym. W tym czasie leki zdążyły
się  przeterminować  i  nie  nadawały  się  do  użytku.  Dlatego
podjęto decyzję o ich utylizacji.

To kolejny przykład nieudolnych przepisów, które w istocie
przynoszą szkody. Ich ofiarą stało się również Stowarzyszenie
Lekarzy  Nadziei,  które  nie  dysponuje  odpowiednimi  środkami
finansowymi, niezbędnymi do zakupu leków dla potrzebujących.
Niestety  obowiązujące  prawo  zabrania  zbiórki  niezużytych
środków leczniczych i zapewnienia darmowego dostępu do nich
najuboższym. Każdego roku przychodnia Stowarzyszenia udziela 4
tys.  świadczeń  zdrowotnych  osobom  bezdomnych,  ubogim  i
nieubezpieczonym. Powyższa działalność wymaga jednak darmowych
leków, gdyż instytucji nie stać na ich zakup.

Prof. Zbigniew Chłap, prezes Zarządu Głównego SLN, dwa lata
temu  opracował  zasady  akcji  „Humanitarne  Apteki  Krakowa”,
dzięki  której  leki  nieprzeterminowane,  oddawane  przez
pacjentów  do  aptek  komercyjnych,  zamiast  do  utylizacji
(spalania) trafiałyby do Apteki Darów. Na to jednak nie wyraża
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zgody Główny Inspektorat Farmaceutyczny.
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